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خبر روزنه

سردار سلامی اعلام کرد
عزم جدی سپاه برای کمک به رفع 

چالش آب در کشور
ســپاه نیوز: فرمانده کل ســپاه از عزم جدی این  �

نهــاد برای کمک به رفع چالش آب در کشــور خبر 
داد و گفت: دانشــگاه جامع امام حسین (ع) اقدام 
ارزشــمندی را در حوزه غلبه بر مشــکل کم آبی و 
بی آبــی انجام داده اســت که در روزهــای آینده از 
این دســتاورد بزرگ رونمایی خواهد شــد. ســردار 
سرلشــکر پاسدار حسین ســلامی فرمانده کل سپاه 
پاسداران انقلاب اســلامی در نشست با فرماندهان 
سپاه های استانی که در ســتاد فرماندهی کل سپاه 
برگزار شــد، امت الگو و نمونه را امتی که می تواند 
بر اســاس ارزش های دینی و اخلاقــی، جامعه ای 
مدرن، پیشرفته، مستقل، امن و ایمن بسازد توصیف 
و تصریح کرد: هدف دشمن جلوگیری از تکثیر نسل 
انقلاب اسلامی است. سرلشکر سلامی با بیان اینکه 
چالش ها و موانعی که دشــمن برابر نظام اسلامی 
مــا قــرار داده اســت در برابر هر نظامــی در عالم 
می گذاشــت آن را فرو می ریخت گفــت: به فضل 
الهی توطئه های دشمن طی این چهار دهه موجب 
اســتحکام و قوام نظام مقدس جمهوری اسلامی 
شــده اســت و هرچه دشــمن هماوردی می کند، 

استخوان های این نظام و جامعه قوی تر می شود.

شورای نگهبان بیانیه صادر کرد
فارس: شــورای نگهبان طی بیانیــه ای تصریح  �

کــرد: اعضای شــورای نگهبــان امید واثــق دارند 
همانند گذشــته در ایفای نقش خطیر خود در دفاع 
از شــرع مبین اسلام و قانون اساسی به احسن وجه 
کوشا و در مسیر انقلاب اسلامی همچنان ثابت قدم 
باشــند. شورای نگهبان به مناســبت ۲۶ تیر سالروز 
تأســیس شــورای نگهبان بیانیه ای صــادر کرد که 
متن آن به شــرح زیر است: نظام مقدس جمهوری 
اسلامی ایران، ثمره مجاهدت ها و مبارزات علمای 
بــزرگ و خون پاک شــهدای گران قدری اســت که 
جان عزیــز خود را در راه تحقــق این نظام مقدس 
فدا کرده اند تا نظام اسلامی در این مرز و بوم شکل 
بگیرد. پــس از پیروزی انقلاب اســلامی به رهبری 
امام عظیم الشأن، خبرگان قانون اساسی و نخبگان 
سیاسی با الگوگیری از نهضت مشروطه، به درستی 
تصمیم گرفتند که به منظور صیانت از شرع مقدس 
و قانون اساســی، نهادی را شــکل دهند که وظیفه 
اصلی اش پاســداری از این دو موضوع مهم باشــد 
و بر همین مبنا، شــورای مقــدس نگهبان در قانون 
اساســی لحاظ شــد و این نهاد مهــم و حیاتی، در 
۲۶ تیر مــاه ۱۳۵۹ با ۶ فقیه و ۶ حقوق دان رســما 
فعالیت خود را آغاز کرد. شــورای نگهبان به عنوان 
سدّ سَدید و پاسدار بزرگی که حاصل خون شهدای 
گلگون کفن و تلاش های علمای بزرگ اســلام بوده 
اســت، در طول این دوران با وجود تمام تلاطماتی 
که کشــور با آن مواجه بوده، نقش تعیین کننده ای 
در حفظ اسلامیت و جمهوریت نظام داشته است و 
قدمی در پاســداری از شرع مقدس و قانون اساسی 
کوتاه نیامده اســت. در عین حال، این شورا همواره 
مــورد هجمه و تهدید ناجوانمردانه دشــمنان قرار 
گرفته و اعضای آن نیز مورد تحریم استکبار جهانی 
قــرار گرفته اند کــه البته این مــدال افتخار اعضای 
شورای نگهبان اســت؛ اما با وجود این همه فشار، 
شــورای نگهبان با تلاش شــبانه روزی، مایه سکینه 
و آرامــش مردم و مســئولان بوده اســت. و اکنون 
بعد از گذشــت بیش از چهار دهه از عمر این نظام 
اسلامی، این مایه افتخار است که ملت های منطقه 
با الگوگیری از ایستادگی ملت ایران و نظام اسلامی 
در کــوران حوادث مختلف، از ســختی های تحقق 
انقلاب اسلامی گرفته تا جنگ تحمیلی و فشارهای 
اقتصــادی، در مقابل ظلم و جور اســتکبار جهانی 
ایســتاده اند و به این ایســتادگی افتخــار می کنند. 
اعضای شــورای نگهبان ضمــن تقدیر و ارج نهادن 
بــه مجاهدت هــا و تلاش های حضــرت امام (ره) 
و یــاران صدیقش با میثاقی مجدد بــا رهبر فرزانه 
انقلاب اســلامی حضرت آیت االله امــام خامنه ای 
مدظله العالی امید واثق دارند همانند گذشــته در 
ایفای نقش خطیر خود در دفاع از شرع مبین اسلام 
و قانون اساســی به احسن وجه کوشــا و در مسیر 

انقلاب اسلامی همچنان ثابت قدم باشند.

 نظام حزبی باید ساماندهی شود
خانه ملت: یک نماینده مجلس شورای اسلامی  �

گفت: تاکنون به احزاب کاری سپرده نشده که در قبال 
آن پاسخ گو باشند؛ ضمن اینکه عده ای می خواهند با 
نام حزب وارد مناصب شــوند اما پاسخ گوی احزاب 
نباشــند. ابوالفضل ابوترابی به عدم کارایی احزاب در 
کشور اشاره کرد و گفت: بیش از ۱۳۰ حزب استانی و 
ملی در کشور وجود دارد و در حقیقت ثبت در وزارت 
کشور شــده اند، اما متأســفانه کارایی لازم را ندارند. 
نماینده مــردم نجف آباد، تیــران و کرون در مجلس 
افزود: تاکنون به احزاب کاری سپرده نشده که در قبال 
آن پاسخ گو باشند؛ ضمن اینکه عده ای می خواهند با 
نام حزب وارد مناصب شــوند اما پاسخ گوی احزاب 
نباشــند. ایــن نماینده مــردم در مجلس بیــان کرد: 
در کشــورمان احــزاب به هنــگام انتخابات ها فعال 
می شــوند و در واقــع در همین زمان محــدود دائما 
بیانیه صادر می کنند، اما پس از اتمام انتخابات کرکره 
احزاب پایین کشیده می شــود و می توان گفت که به 

صورت فصلی فعالیت می کنند.
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 شرق: سیاست خارجی یا انتظارات داخلی؟ مهم ترین چالش های دولت رئیسی 
چیست؟ ابراهیم نکو، درباره مهم ترین چالش های پیش روی ابراهیم رئیسی در 
صد روز اول تشکیل دولت سیزدهم، اظهار کرد: اولین چالشی که رئیس دولت 
بعــدی با آن مواجه خواهد بود، انتظاراتی اســت که در جامعه شــکل گرفته 
است. آقای رئیسی اگر در همان مراحل اولیه نتواند پاسخ های مثبتی به جامعه 
بفرســتد و نتواند به مردم پیام مهمی بدهد که با جدیت دنبال حل مشــکلات 
آنان است با چالش جدی روبه رو می شود. وی ادامه داد: اقدامات اولیه دولت 
بعدی باید با شعارها همسویی داشته باشد. مردم باید ببینند دولتی دارد تشکیل 
می شود که شاکله اش شعارها و وعده های انتخاباتی رئیسش بوده است. این 
فعال سیاسی ادامه داد: به عنوان چالشی دیگر باید به موضوع اقتصادی اشاره 
کنم. نقدینگی بالای جامعه چالش بزرگی اســت. اینکه تیم اقتصادی چگونه 
این نقدینگی را به سمت تولید می برد تا نتواند تورم را افزایش دهد قابل بحث 
اســت. وی گفت: دولت آقای رئیســی با تورم و نقدینگی بالا روبه روست؛ باید 
بتواند آن را جمع آوری و هدایت کند. نرخ تورم بالاســت؛ در برخی اســتان ها 
به بالای ۵۰ درصد می رســد. ضریب جینی به صورت وحشتناک بالا رفته و در 
رتبه  ۸۸ قرار گرفته ایم. این اختلاف طبقاتی رنج آور است. اگر تیم اقتصادی در 
جهت کاهش فاصله طبقاتی قدمی بر ندارد این چالش تا پایان دولت گریبانش 

را می گیــرد. نکو همچنین به چالش های پیش روی دولت ســیزدهم در حوزه 
مسکن و اشــتغال اشــاره کرد و گفت: دولت بعدی باید برای فعالیت مجدد 
بنگاه های اجتماعی و تحریک ساخت وســاز مســکن قدم بردارد. وی با اشاره 
بــه چالش های دولت بعدی در حوزه سیاســت خارجی گفت: بحث برجام و 
سایر قرارداد های مهم بین المللی مثل پیوستن به FATF موضوع بعدی است. 
به نظرم آقای رئیســی مخالفتی با برجام نخواهند داشــت و تلاش می کنند با 
امتیازگیری قدم های مهمی در این حوزه بردارد. وی در پایان نحوه چینش کابینه 
و همراهی مجلس شــورای اسلامی با رئیسی را چالش دیگر دولت سیزدهم 
دانست. «جلال میرزایی»، عضو فراکسیون امید مجلس دهم هم درخصوص 
چالش های پیش روی دولت ســیزدهم بیان کرد: به نظــر بنده برخلاف آنچه 
دوســتان اصلاح طلب می گویند و به دولت فراجناحی دل  خوش کردند برای 
مواجهه با مشــکلات بهتر است که رئیســی یک دولت یکدست و منسجم را 
تشکیل بدهد. از بعد انقلاب تاکنون مشکلاتی نظیر خشکسالی، محیط زیست، 
باران نقدینگی، تورم، رکود و کســری بودجه، ویروس کرونا و... هیچ وقت همه 
را با هم نداشتیم؛ با این وجود باید توجه کنیم که ریشه بسیاری از مشکلات به 
زمان جنگ تحمیلی برمی گردد و بعد از پایان جنگ شاهد بودیم که تحریم های 
آمریکا در دامن زدن به این مشکلات و چالش ها و بحران ها تأثیرگذار بوده است 

بنابراین مشــکلات تازگی ندارد. او افزود: برخلاف برخی از دوستان همفکر در 
میان اصلاح طلبان که می گویند کشور با مشکلات عدیده ای روبه رو بوده و نیاز 
اســت که یک دولت فراجناحی و ابردولت تشکیل شود معتقدم که بزرگ ترین 
چالش دولت رئیســی در حوزه روابط خارجی است. اتهامات حقوق بشری را 
که این روزها بعد از پیروزی رئیســی با بیانیه سازمان عفو بین الملل، شروع شد 
و دو ســه روز پیش پارلمان اروپا هم ترجمه ای در این راستا تصویب کرد نباید 
دست کم گرفت، به طوری  که طرح موضوع هولوکاست باعث شد احمدی نژاد 
در عرصه بین المللی به حاشیه برود و نتواند کاری انجام دهد و در واقع نادیده 
گرفته شد. میرزایی بیان کرد: در سفرهایی که آقای احمدی نژاد به مجمع های 
بین المللی داشــت دو سه کشــور مانند رئیس جمهور کومور و ونزوئلا حاضر 
بودند با ایشــان ملاقات کنند و این باعث شد طرح موضوع هولوکاست باعث 
انزوای رئیس جمهور ایران در مجامع بین المللی شود و انزوای رئیس جمهور 
باعث می شــود که منافع ملی هم آسیب ببیند. اگر در شرایط موجود مواجهه 
درســتی در حوزه سیاست خارجی با طرح مسائل حقوق بشری نداشته باشیم 
و بخواهیــم انفعالــی عمل کنیم و تدبیر به خرج ندهیــم، بیم این می رود که 
طرح این موضوع و پررنگ کردن آن باعث شود که رئیس جمهور و دولت دچار 

چالش شوند.

فعالیت شورای ائتلاف 
با عنوان جبهه ادامه می یابد

چمران: ساختار اصلاح می شود
مهر: مهدی چمران نایب رئیس شــورای ائتلاف  �

نیروهای انقلاب، از ادامه فعالیت این شــورا بعد از 
پایان انتخابات ۱۴۰۰ خبر داد و گفت: شورای ائتلاف 
تصمیم دارد همان طور که بعد از انتخابات مجلس، 
به کار خود ادامه داد و برنامه ریزی ها را تکمیل کرد، 
همچنــان رونــد فعالیت هایش را ادامــه دهد. وی 
افزود: در حال حاضر اســتمرار فعالیت ها در دستور 
کار ما قــرار دارد و در این راســتا در حــال بازنگری 
مجدد و اصلاح ســاختاری در جزئیات شورا هستیم. 
نایب رئیس شــورای ائتلاف نیروهای انقلاب تصریح 
کرد: شــورای ائتلاف در انتخابات ۱۴۰۰ موفق عمل 
کرد و توانســت در بیش از ۸۰ درصد شــوراها پیروز 
شــود، از این رو با توجه به ایــن برند و نماد خوبی که 
در جامعه و کل کشــور کســب کرده باید کار خود را 
با قوت بیشــتری پیش ببرد. چمران در پاسخ به این 
سؤال که آیا درخواستی برای ادامه فعالیت این شورا 
تحت عنوان جبهه به وزارت کشــور ارسال کرده اید؟ 
گفت: نیازی به ارســال درخواســت نیست. در زمان 
فعالیت هــای انتخاباتی از وزارت کشــور به ما اعلام 
کردند که عنوان شورا قابل استفاده نیست. وی اظهار 
کرد: به ما گفتند عنوان مجموعه، یا باید حزب باشد یا 
جبهه که از مجموعه ای از احزاب تشکیل شده باشد. 
همان موقع وزارت کشور به ما اعلام کرد که از عنوان 
جبهه استفاده کنیم، ما هم عنوان جبهه را به نام این 
مجموعه اضافه کردیم و با همین اســم به فعالیت 

خود ادامه خواهیم داد.

ورود مجلس به موضوع حذف 
سقف افزایش حقوق های نجومی

خانه ملت: محمد خدابخشــی نماینده الیگودرز  �
در واکنــش به مصوبــه هیئت دولــت درخصوص 
اصــلاح آیین نامه اجرائــی بند (الــف) تبصره (۱۲) 
قانون بودجه ۱۴۰۰ و لغو سقف ۲.۵ میلیون تومانی 
افزایش حقوق برای کارمنــدان دولت گفت: دو روز 
قبــل از این مصوبه مســئولان دولتی با کمیســیون 
جلسه ای داشتند و قرار شــد تصمیمات کارشناسی 
اتخــاذ و بعــد تصمیم گیری شــود، اما متأســفانه 
دولــت بــدون هماهنگی با مجلس ایــن مصوبه را 
ابــلاغ کرد. نماینده الیگودرز در مجلس افزود: برخی 
دســتگاه های اجرائی درخصوص ابهامــات جزء (۱) 
و (۷) تبصــره (۱۲) قانون بودجــه درمورد حقوق و 
دستمزد طی تماس هایی با دیوان محاسبات خواستار 
شفاف ســازی و رفع ابهام شده بودند و بر اساس این با 
حضور مسئولان وزارت نفت، سازمان برنامه و بودجه، 
ســازمان امور اداری و اســتخدامی، کارشناسان مرکز 
پژوهش های مجلس و دیوان محاسبات کل کشور در 
کمیسیون برنامه و بودجه نشستی برگزار و درباره این 
ابهامات بحث و بررســی هایی انجام شد. خدابخشی 
تصریح کــرد: یکــی از ابهامات موجــود ذکر عبارت 
ســقف ناخالص حقوق و مزایای مستمر و غیرمستمر 
در کنــار مجموع دریافتــی بود که بــه اعتقاد برخی 
مسئولان حاضر در نشست منظور از دریافتی، خالص 
مبالغی است که به حســاب کارکنان واریز می شود و 
این موضــوع با عبارت قیدشــده در قانون مغایر بود. 
همچنیــن ابهام دیگــری درباره مســتثناکردن کارانه 
پزشکان از سقف در نظر گرفته شده برای پرداختی به 
کارکنــان بود یعنی از یک برابــر حداقل حقوق به ۱۵ 

برابر تنزل پیدا کرده بود.

برخی از کشورهای اروپایی در حالی اقدامات ایران 
را ناقض تعهدات برجامی  می دانند که خود در اجرای 
تعهداتشان ذیل برجام، هیچ گاه از مرحله حرف فراتر 
نرفته اند». ســخنگوی دولت عنوان کــرد: «مواضع 
ســخنگوی  وزارت خارجــه آمریــکا در این خصوص 
غیرقابل قبول بوده و آمریکا در حالی از اقدامات ایران 
اظهــار نگرانی می کند که وضعیــت فعلی حاکم بر 
برجام، ناشــی از اقدامات و رویکردهای غیرقانونی و 
یک جانبه خود این کشــور اســت و این کشور در دوره 
بایدن نیز به اجرای سیاســت شکســت خورده فشار 

حداکثری ترامپ علیه مردم ایران ادامه داده است».
حادثه  پارک ملت امنیتی نبود

ربیعــی همچنین در پاســخ به ســؤالی مبنی بر 
علــت و عوامــل صدای انفجــار بامــداد جمعه در 
پارک ملت گفت: «بررســی ها نشــان می دهد صدای 
انفجار شنیده شــده، ناشــی از ایجاد یک گــودال در 
بخشــی از پارک بوده که محموله ای از مخلوط بنزین 
و گازوئیل درون حفره ای جاســازی شده بود؛ تاکنون 
هم هیچ شواهدی درخصوص امنیتی بودن موضوع، 
 از طرف دســتگاه های اطلاعاتی و امنیتی ارائه نشده 
اســت؛ البته دســتگاه های ذی ربط برای شناســایی 
اقدام کنندگان، اقدامات لازم را پیگیری می کنند. طبق 
گزارش ارائه شــده از سوی وزارت کشــور، این حادثه 
به هیچ عنــوان شــبیه خراب کاری های اخیر نیســت. 
بااین حال به  محض دریافت اطلاعات جدید، حتما به 

افکار عمومی توضیح داده خواهد شد».
پیگیری مسائل افغانستان در وزارت کشور و خارجه

او درباره تدابیر دولت بــرای حفاظت از مرزهای 
شــرقی در پی حضــور طالبــان در آن منطقه، گفت: 
«دســتگاه های مرتبــط فراینــد جدید تغییــرات در 

عرصه های سیاسی افغانســتان را بررسی و مطالعه 
کردند. با محوریت وزارت کشــور کمیته ای هم در این 
زمینه رصد مســتمر و ایجاد آمادگی هــای لازم برای 
مواجهــه با این تغییــرات را طراحــی و برنامه ریزی 
می کند. در مجموع با اقدامات انجام شده آمادگی های 
لازم وجود دارد و ســناریوهای مختلف هم متناسب 
با رونــد تحولات پیش بینی  شــده و در صــورت نیاز 
اقدام هم خواهد شد». سخنگوی دولت درباره ورود 
مهاجران غیرقانونی نیز افزود: «برنامه ایران جلوگیری 
از ورود اتباع غیرمجاز اســت که در حال پیگیری این 
موضوع هســتیم؛ درعین حال برای تقویت نیروهای 
مرزبانــی و نظارتــی در مــرز افغانســتان و آمادگی 
کامل درباره پذیرش رســمی نیروهای افغانستان هم 
تصمیماتی اتخاذ شده و بخشــی از نیروهای ورودی 
به ایران هم با هماهنگی دولت مرکزی افغانســتان 
بازگردانده شــدند. در صــورت ورود مهاجران جدید 
در جــوار مناطق مرزی اردوگاه هایــی برای آنان مهیا 
می کنیم؛ البته تاکنون با ورود مهاجران جدید به ویژه 
خانوادگــی مواجــه نبودیم». او ادامه داد: «مســائل 
مرزی، امنیتی و اقتصادی و مســائل سیاسی موضوع 
افغانســتان را با حساســیت دنبال می کنیم، همواره 
گفتیم امنیت افغانســتان با حضور نیروهای خارجی 
شکننده اســت. علاوه بر این خشونت توسط هر گروه 
در افغانســتان را محکوم کردیم. جنگ و خشونت و 
نزاع داخلی در افغانســتان را همیشه محکوم کرده 
و تلاش کردیم در افغانســتان، دولتی مقتدر متکی بر 
آرای مــردم بتواند مردم خــود را از چالش ها بیرون 
بیاورد. مســائل افغانستان از مســائلی است که این 
روزها با حساسیت در وزارت خارجه و در بخش مرزی 

با وزارت کشور در حال پیگیری است».

ادامه از صفحه 2

دوستان آمادگى گفتن اثرات تحریم  را ندارند

چالش جدى رئیسى در 100 روز اول ریاست جمهورى اش

 شرق: نشســت خبری دیروز ســخنگوی قــوه قضائیه 
با تشــریح اولویت های مهم قضائی در دوره ریاســت 
محســنی اژه ای همراه شد. در این بین نگرش مدیریت 
جدید درباره زندانیان سیاســی و امنیتی بیش از پیش 
حائــز اهمیت بود کــه اســماعیلی از ارفاقات قانونی 
برای محکومان امنیتی و رســانه ای خبر داد. در دوره 
ریاست سیدابراهیم رئیسی برای اولین بار شاهد عفو و 
تخفیف مجازات زندانیان سیاســی و امنیتی بودیم که 
واکنش های خوبی به  همراه داشت و حال قرار است 
در دوره محسنی اژه ای هم شاهد تداوم این روند مثبت 

قضائی باشیم.
غلامحسین اســماعیلی، ســخنگوی قوه قضائیه، 
درباره رویکرد رئیس جدید قــوه قضائیه درخصوص 
محکومان امنیتی و اصحاب رسانه گفت: رویکردی که 
ما در قوه قضائیه از رئیس جدید قوه قضائیه دیده ایم، 
این اســت که در اجــرای قانون فرقــی میان محکوم 
امنیتی و غیرامنیتی قائل نیســت و همه دادرســی ها 
باید مطابق با ضوابط قانونی باشــد. در رویکرد جدید 
ارفاقات قانونی در چارچوب ضوابط و مقررات شامل 
محکومان امنیتی و اهالی رســانه نیز خواهد شــد که 
شــامل برخــورداری از ارفاقات قانونی دایــر بر رفتار 
محکوم علیه، اظهار ندامت او و جبران گذشــته است. 
او درباره دســتور رئیس قوه قضائیه برای تهیه لیست 
تمامــی محکومان امنیتی کشــور با قیــد نوع جرم و 
میزان مجــازات، افــزود: در همین آغــاز دوره جدید 
ریاست محسنی اژه ای، رئیس قوه قضائیه دستور دادند 
تا لیســت تمامی محکومان امنیتی کشــور با قید نوع 
جرم و میزان مجازات و نحوه رفتار آنها در ایام تحمل 
محکومیت و وضعیت فعلی آنها تهیه و بررسی شود 
و هرکدام از این محکومان که شایســتگی و استحقاق 
برخوداری از ارفاقات قانونــی در چارچوب ضوابط و 
مقررات را داشــته باشند، برای آنها اعمال خواهد شد 
که شــامل برخورداری از ارفاقات قانونی دایر بر رفتار 
محکوم علیه، اظهار ندامت او و جبران گذشــته است. 
اســماعیلی همچنین از تعیین تکلیف پست معاونت 
خبر داد و گفت: روز گذشــته رئیس جدید قوه قضائیه 
اعلام کردند که ظرف یکــی، دو روز آینده معاون اول 
قــوه قضائیه انتخاب خواهند شــد. بر همین اســاس 

محمــد مصــدق به عنوان معــاون اول قــوه قضائیه 
انتخاب شد. وی ادامه داد: جابه جایی و تغییر مدیریت 
یک امر طبیعی و عادی است، البته در قوه قضائیه این 
جابه جایی ها گســترده نبوده و از ثبات نسبی برخوردار 
اســت و تغییر مدیریت در دســتگاه قضائی با انتخاب 
معاون اول قوه قضائیه انجام شد و حالا رئیس دیوان 
عدالت بلاتصدی شــده و باید بــرای آن فکری کرد و 

همچنین مدت هاســت که معاونت حقوقی سرپرست 
دارد؛ ان شاءاالله معاون حقوقی جدید منصوب خواهد 
شــد. اسماعیلی در پاســخ به پرسشی درباره تصمیم 
پارلمان اروپا و تحریم برخی مقامات ایرانی بیان کرد: 
امروز در دولت های غربی با ادعا های دروغین حمایت 
از حقوق بشــر مواجه هستیم. در روز های اخیر شاهد 
بودیــم گروهک منافقین که دستشــان به خون ملت 

ایران آلوده است و بسیاری از آحاد ملت را به شهادت 
رساندند، در کشور های غربی اجلاسیه برگزار می کنند 
و مسئولان این کشــور های غربی در اجلاسیه آنهایی 
که بیش از هزاران نفر را ترور کردند، شرکت می کنند. 
اگر این افراد حامی حقوق بشــر هستند، چرا پناهگاه 
افرادی شده اند که اقدامات تروریستی انجام داده اند. 
مــا ادعا های حمایتی حقوق بشــر در جامعه غرب را 
صادقانه نمی دانیــم و این اقــدام تحریم صد درصد 
سیاسی و بدون مبنای حقوقی است. او درباره نتیجه 
پیگیــری قطعی برق و اســتخراج غیرمجاز رمزارز ها، 
گفت: در گزارش اولیه به موضوع رمزارز ها اشــاره و 
تکالیف قانونی دولت و وزارت نیرو مشــخص شــده 
اســت. در حوزه رمزارز هــا، چگونگــی ورود آنها به 
کشور توسط گمرک به  صورت جدی پیگیری می شود 
و به وزارت اطلاعات و ارتباطات مأموریت داده شــده 
تا محل اســتقرار ایــن رمزارز ها را شناســایی کنند. او 
درخصوص اجــرای حکم هفت تپه نیــز اظهار کرد: 
چندین پرونده در مراجع قضائی مطرح اســت و این 
پرونده ها با یکدیگر پیوســتگی دارد. بخشی که هنوز 
درباره آن تصمیم گیری نشــده پیگیری شده و دو روز 
گذشــته رئیس قوه قضائیه آخریــن وضعیت پرونده 
را از رئیس مجتمع اقتصادی جویا شــدند و ایشــان 
وعده دادند که ظرف یک یا دو هفته آینده نســبت به 
بخش هایی که رأی صادر نشــده نیز رأی صادر شود 
و بســته به آرایی که صادر می شود اقدامات لازم در 
زمان مناســب عملیاتی و اجرائی خواهد شد و ما به 
اعتراضات نیز رسیدگی می کنیم. اسماعیلی همچنین 
گفت: شنیدن گلایه ها، انتقادات، انتظارات، پیشنهادها 
و ایده های جدید از زبــان آحاد مردم به ویژه نخبگان 
مدنظر مســئولان قوه قضائیه در دوره جدید اســت. 
تماس هایی که در آغاز دوره با افراد به ویژه اســتادان 
دانشگاهی و اصحاب فرهنگ انجام شد، در این مسیر 
تعریف می شــود و بسیار خرســندیم که اعلام کنیم 
در این چنــد روز با ایجاد کانــال ارتباطی با اصحاب 
فرهنــگ بیش از ۵۶۰ پیشــنهاد و نظریه به ما واصل 
شده اســت که محورهای اصلی در حوزه هایی مانند 
ابعاد سند تحول و گزارشــگری فساد در بخش های 

مختلف بوده است.

  ارفاقات قانونی جدید برای محکومان امنیتی و رسانه ای
اسماعیلی: محمد مصدق به عنوان معاون اول قوه قضائیه انتخاب شد

محمد مصدق کیست؟
در نشســت خبری دیروز سخنگوی قوه قضائیه مشخص شد که حجت الاسلام محمد مصدق به عنوان 
معاون اول رئیس جدید قوه قضائیه انتخاب شــده اســت. محمد مصدق متولــد ۱۳۴۱ در تبریز، روحانی 
و قاضی ایرانی اســت که از ۲۲ تیر ۱۴۰۰ به عنوان معاون اول قوه قضائیه انتخاب شــده و عضو شــورای 
پژوهش پژوهشــکده حقوق و قانون ایران اســت. او پیش از این ریاســت دیوان عدالت اداری و معاونت 
حقوقی قوه قضائیه را عهده دار بوده است. تلاش برای حذف تبصره ماده ۴۸ قانون آیین دادرسی کیفری 
که درباره لیســت وکلای مورد تأیید رئیس قوه قضائیه بود، یکی از اقدامات درخشــان این قاضی است که 
نشــان داد قوه قضائیه با این قانون مخالف حقوق متهمان همراه نیســت. همچنین انتشار اظهارنظرهای 
شاذ از او، سبب شد تصویری محبوب و عادل از یک قاضی در افکار عمومی از مصدق شکل گیرد. از جمله 
وقتی که در مــرداد ۹۸ گفت: «نمایندگان طرحی ارائه کنند مبتنی بر اینکه اگر فرزندان مقامات عالی رتبه 
نظام در خارج از کشــور تحصیل می کنند، پدران ایشــان از ســمت خود اســتعفا دهند. وی تصریح کرد: 
مردم شــهیدپرور ایران اسلامی تحمل آن را ندارند که شاهد باشند بسیاری از کسانی که در خارج از کشور 

تحصیل می کنند، فرزندان مقامات مسئول باشند؛ هرچند که منع قانونی بر آن مترتب نباشد».
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